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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Tervezi-e a Kormány az Egészségfejlesztési Irodák finanszírozásának igazságosabb á
tételét?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúltban részt vettem az IME XII . Regionális Egészségügyi Konferencián ,
melynek során külön blokkot szenteltek az Egészségfejlesztési Irodáknak (EFI) . Az előadások
és az utána következő diszkurzus során felmerült problémaként az EFI jelenleg i
finanszírozásának szabályozása .

Az EFI nagyon jó kezdeményezés, hiszen a prevencióra különösen nagy hangsúlyt kel l
fektetni, az egészségtudatos magatartás kialakítása nagyban javíthatja az egészségügy i
mutatókat is . Éppen ezért fontos, hogy a háttérszabályozás jó, és kell ően megalapozott legyen.
Az egyes irodák ugyanannyi pénzt kapnak, attól függetlenül, hogy az ellátási körzetükhöz hány

ember tartozik. Míg valamelyik iroda megközelítő leg 15 ezer ember ellátásáért felel, addig ez
a szám egy nagyváros és vonzáskörzetében 200 ezernél is több lehet . Tehát ugyanannyi forrá s
jut 15 .000 és 200 .000 lakosra is . Ezt az igazságtalanságot kellene tehát kiküszöbölni egy olyan
finanszírozással, amely az ellátandó lakosságszámot is figyelembe veszi .
Ugyancsak gondot okoz ebben az évben a biztosított költségvetésb ől való gazdálkodás annak
fényében, hogy a béremelések miatt megnövekedett az irodák kiadása . A tavalyival azonos



forrásból többet kell a bérekre fordítani, így a feladatok végzésére kevesebb pénz jut, amel y
akár a megfelelő működést is veszélyeztetheti .

Kérdezem tehát Miniszter Urat :

- Tervezi a Kormány, hogy az EFI finanszírozását a lakosságszámmal arányosan határozza
meg?

- Növekszik-e az EFI finanszírozása a béremelés okozta többletkiadás ellensúlyozás a
érdekében?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . március 13 .

Tisztelettel :

Rig Lajos
Jobbik
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